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Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 09. 12. 2011 
 
Prítomní poslanci: 5 
Neprítomní: 2 
Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 
 
Rokovanie: 
 
1. Predsedajúci – starosta obce privítal o 19.10 hod. poslancov, hlavnú kontrolórku 

a ostatných prítomných. Skonštatoval, že prítomných poslancov je nadpolovičná väčšina, 
obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
  

2. Starosta za zapisovateľku určil – Zuzanu Michalcovú, za overovateľov zápisnice: Marek 
Macko a Vlastimil Bielik 

 
3. Starosta obce predniesol program rokovania: 
Program: 
 

1. Otvorenie  zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
3. Schválenie programu. 
4. Kontrola plnenia uznesení OZ. 
5. Informácie k príprave volieb do NR SR 
6. Vstup obce do oblastnej organizácie cestovného ruchu. 
7. Návrh harmonogramu zasadaní OZ na r. 2012. 
8. Návrh rozpočtu a programového rozpočtu na roky 2012-2014. 
9. Stanovisko HKO k programového rozpočtu na roky 2012-2014. 
10. Návrh VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdové a prevádzkové náklady    

na dieťa materskej školy, žiaka školského klubu detí a školskej jedálne 
v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Fačkov. 

11. Návrh VZN, ktorým ukladá miestny poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady. 

12. Návrh VZN o dani z nehnuteľností. 
13. Použitie rezervného fondu na riešenie havarijnej situácie – komín OZS. 
14. Predaj pozemkov. 
15. Rôzne. 
16. Interpelácie. 
17. Diskusia. 
18. Záver. 

 
Na základe podnetu HKO starosta navrhol doplniť za bod č. 4 bod Návrh kontrolnej činnosti 
HKO na r. 2012. Poslanci po zapracovaní tohto bodu program bez pripomienok schválili. 

 
4. Kontrola plnenia uznesení. 

 
Pri prechádzaní a kontrole predchádzajúcich uznesení bolo zistené, že všetky uznesenia boli 
splnené. 

 
Návrh uznesenia OZ: 

I.  berie na vedomie 
- prehľad plnenia uznesení 

 
5. Informácie k príprave volieb do NR SR 

 
Starosta informoval poslancov o organizačných prípravách na voľby do NR SR v marci 2012. 
Bol vypracovaný harmonogram OTZ, organizačno - technickým zabezpečením poveril 
Zuzanu Michalcovú a za zapisovateľku určil Marcelu Síčovú. 
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  Návrh uznesenia OZ: 

I.  berie na vedomie 
- informácie k príprave volieb do NR SR 

 
6. Návrh plánu kontrolnej činnosti HKO na rok 2012 

 
HKO predniesla Návrh plánu kontrolnej činnosti na rok 2012. Poslanci správu bez 
pripomienok schválili. 
 
  Návrh uznesenia OZ: 
II.  schvaľuje 

- plánu kontrolnej činnosti HKO na rok 2012 
 

Hlasovanie: 
ZA: 5555 PROTI: 0000 ZDRŽAL SA:  0000 
Lukáš Baroš 
Vlastimil Bielik 
Ján Bukovec 
 

Marek Macko 
Cyril Štefík 

  

       
Uznesenie BOLO schválené. 
 

7. Vstup obce do oblastnej organizácie cestovného ruchu 
 

Starosta vysvetlil poslancom princíp fungovania oblastnej organizácie a výhody, ktoré by 
mohla priniesť obci. Taktiež ich informoval o vstupnom členskom poplatku, ktorý musí obec 
zaplatiť. L. Baroš sa spýtal, či je potrebné, aby obec bola v toľkých združeniach, načo mu 
Síčová Marcela vysvetlila a oboznámila ho s výhodami a tiež s platbami všetkých združení. J. 
Bukovec sa spýtal, či môžeme s tejto organizácie kedykoľvek vystúpiť, načo starosta 
odpovedal, že určite áno. Poslanci po dlhšej diskusií schválili vstup do oblastnej organizácie 
a členský poplatok. 

 
Návrh uznesenia OZ: 

I.  schvaľuje 
a. vstup obce do zakladajúcej oblastnej organizácie cestovného ruchu v zmysle 

zákona č. 91/2010 Z. z. v znení neskorších predpisov ako zakladajúceho člena 
b. členský príspevok obce do OO CR vo výške maximálne 800,-  € ročne. 

 
Hlasovanie: 
ZA: 3333 PROTI: 2222 ZDRŽAL SA:  0000 
Lukáš Baroš 
Ján Bukovec 
Marek Macko 

 
 
 

Vlastimil Bielik 
Cyril Štefík 

 

       
Uznesenie BOLO schválené. 
 

8.  Návrh harmonogramu zasadaní OZ na rok 2012 
 

Starosta predniesol návrh zasadaní OZ. Poslanci sa po krátkej diskusií jednohlasne dohodli, že 
zasadania OZ sa budú konať vždy v piatok podľa návrhu – 02. 03., 01. 06., 24. 08., 12. 10. 
a 14. 12. 2012 so začiatkom o 18. 00 hod.  
 
Návrh uznesenia OZ: 

I.  schvaľuje 
- harmonogram zasadaní OZ na rok 2012 
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Hlasovanie: 
ZA: 5555 PROTI: 0000 ZDRŽAL SA:  0000 
Lukáš Baroš 
Ján Bukovec 
Marek Macko 

Vlastimil Bielik 
Cyril Štefík 
 

 
 

 

       
Uznesenie BOLO schválené. 
 

9.  Návrh rozpočtu a programového rozpočtu na roky 2012- 2014 
 

Síčová Marcela predniesla poslancom návrh rozpočtu na roky 2012- 2014, ktorý poslanci bez 
pripomienok schválili. 

 
Návrh uznesenia OZ: 

I.  schvaľuje 
- rozpočet na rok 2012 
II.  berie na vedomie 
- rozpočet na roky 2013 – 2014 

 
Hlasovanie: 
ZA: 5555 PROTI: 0000 ZDRŽAL SA:  0000 
Lukáš Baroš 
Ján Bukovec 
Marek Macko 

Vlastimil Bielik 
Cyril Štefík 
 

 
 

 

       
Uznesenie BOLO schválené. 
 
Návrh uznesenia OZ: 

I.  schvaľuje 
- programový rozpočet na roky 2012 
II.  berie na vedomie 
- programový rozpočet na roky 2013-2014 

 
Hlasovanie: 
ZA: 4444 PROTI: 0000 ZDRŽAL SA:  1111 
Lukáš Baroš 
Ján Bukovec 
Marek Macko 

Vlastimil Bielik 
 

 
 

Cyril Štefík 

       
Uznesenie BOLO schválené. 
 

10. Stanovisko HKO k programovému rozpočtu na roky 2012 – 2014 
 

HKO predniesla stanovisko programového rozpočtu a odporučila schváliť programový 
rozpočet na roky 2012 – 2014. Poslanci správu bez pripomienok zobrali na vedomie. 

 
Návrh uznesenia OZ: 

I.  berie na vedomie 
- stanovisko HKO k programovému rozpočtu na roky 2012 - 2014 

 
11. Návrh VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdové a prevádzkové náklady na 
dieťa materskej školy, školského klubu detí a školskej jedálne v zriaďovateľskej pôsobnosti 

obce Fačkov 
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Marcela Síčová oboznámila poslancov s návrhom VZN a výškou dotácie na jedno dieťa 
v MŠ, ŠKD, ŠJ. Poslanci návrh VZN bez pripomienok schválili.  
 
Návrh uznesenia OZ: 

I.  schvaľuje 
- VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdové a prevádzkové náklady    na dieťa 

materskej školy, žiaka školského klubu detí a školskej jedálne v zriaďovateľskej 
pôsobnosti obce Fačkov. 

  
Hlasovanie: 
ZA: 5555 PROTI: 0000 ZDRŽAL SA:  0000 
Lukáš Baroš 
Ján Bukovec 
Marek Macko 

Vlastimil Bielik 
Cyril Štefík 
 

 
 

 

       
Uznesenie BOLO schválené. 

 
12. Návrh VZN, ktorým ukladá miestny poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady 
 

Starosta oboznámil poslancov s novým návrhom VZN o komunálnom odpade. Vysvetlil im, 
že v našej obci je zavedený paušálny poplatok, t.j. poplatok na osobu , ktorý doteraz bol 13,-  
€. V novom VZN by sa poplatok nezvýšil, ale by sa znížila frekvencia vývozov, v zimnom 
období, nie každý týždeň, ale každé dva týždne. Tiež navrhol, aby bol znížený poplatok 
o 50% starobným dôchodcom v samostatnej domácnosti, s celkovými príjmami za 
predchádzajúce zdaňovacie obdobie do 300,- €.  V. Bielik sa spýtal, koľko nás stojí vývoz 
jednej popolnice, a či tých 13,- € pokryje výdavky, ktoré má obec. Starosta a Síčová 
jednoznačne odpovedali, že určite nie. L. Baroš navrhol, aby sa poplatok zvýšil aspoň            
o 1 euro, s čím väčšia polovica poslancov súhlasila. V. Bielik navrhol, že ak sa má zdvihnúť 
poplatok za smeti ľuďom, mali by sme tiež zdvihnúť poplatok aj miestnym pohostinstvám. 
Poslanci po dlhšej diskusií dali hlasovať o posledných návrhoch.   
 
Návrh uznesenia OZ: 

I.  schvaľuje 
- miestny poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady vo výške  14,- € 
 
Hlasovanie: 
ZA: 3333 PROTI: 2222 ZDRŽAL SA:  0000 
Lukáš Baroš 
Ján Bukovec 
Marek Macko 

 Vlastimil Bielik 
Cyril Štefík 
 

 

       
Uznesenie BOLO schválené. 

 
Návrh uznesenia OZ: 

I.  schvaľuje 
- miestny poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady miestnym 

pohostinstvám vo výške  160,- € 
 
Hlasovanie: 
ZA: 4444 PROTI: 1111 ZDRŽAL SA:  0000 
Lukáš Baroš 
Ján Bukovec 
Marek Macko 

Vlastimil Bielik Cyril Štefík 
 

 

       
Uznesenie BOLO schválené. 
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Návrh uznesenia OZ: 

I.  schvaľuje 
- VZN, ktorým ukladá miestny poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady – so zapracovaním: zníženie starobným dôchodcom v samostatnej domácnosti, 
s celkovými príjmami za predchádzajúce zdaňovacie obdobie do 300,- €. 

-  
Hlasovanie: 
ZA: 4444 PROTI: 1111 ZDRŽAL SA:  0000 
Lukáš Baroš 
Ján Bukovec 
Marek Macko 

Vlastimil Bielik Cyril Štefík 
 

 

       
Uznesenie BOLO schválené. 

 
Návrh uznesenia OZ: 

I.  schvaľuje 
- harmonogram vývozov PDO na rok 2012: do konca marca každý týždeň, do konca 

roka 1x za 2 týždne 
                 
Hlasovanie: 
ZA: 5555 PROTI: 0000 ZDRŽAL SA:  0000 
Lukáš Baroš 
Ján Bukovec 
Marek Macko 

Cyril Štefík 
Vlastimil Bielik 

  

       
Uznesenie BOLO schválené. 
 

13. Návrh VZN o dani z nehnuteľností 
 

Zuzana Michalcová poslancom predniesla návrh VZN o dani z nehnuteľností. Vysvetlila im, 
že v tomto návrhu VZN sa sumy nemenili a ponechali ich rovnaké ako minulý rok. V. Bielik 
navrhol, že ak to umožňuje zákon, aby sme zvýšili daň z lesného pozemku z 1% na 
maximum. Poslanci po kratšej diskusií dali hlasovať o poslednom návrhu.  
 
Návrh uznesenia OZ: 

I.  schvaľuje 
- VZN o dani z nehnuteľností s pripomienkou zmeny ročnej sadzby dane za lesné 

pozemky z 1% na maximum, čo je 1,25 %                
 
Hlasovanie: 
ZA: 5555 PROTI: 0000 ZDRŽAL SA:  0000 
Lukáš Baroš 
Ján Bukovec 
Marek Macko 

Cyril Štefík 
Vlastimil Bielik 

  

       
Uznesenie BOLO schválené. 

 
14. Použitie rezervného fondu na riešenie havarijnej situácie- komín OZS 

 
Starosta oboznámil poslancov s výdavkami, ktoré boli použité pri oprave havarijnej situácie 
komína v OZS. Ďalej im vysvetlil, že z rezervného fondu bolo schválené na opravu komína    
1. 000,- €, ale výdavky boli vyššie.  
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Návrh uznesenia OZ: 
I.  schvaľuje 
- použitie rezervného fondu na riešenie havarijnej situácie – komín v OZS sumou 

3.000,- €            
 
Hlasovanie: 
ZA: 5555 PROTI: 0000 ZDRŽAL SA:  0000 
Lukáš Baroš 
Ján Bukovec 
Marek Macko 

Cyril Štefík 
Vlastimil Bielik 

  

       
Uznesenie BOLO schválené. 
 

15. Predaj pozemkov 
 

Starosta predložil návrh na odpredaj prejednávaných pozemkov Súkeník, Hundák – pozemok 
na parc. 322/2 sa im odpredá za cenu 10,52,- € za m², s uplatnením osobitného zreteľa – je 
tam vchod na pozemky Hundáka. Rozdelenie parcely sa pri bude pri odpredaji riadiť 
vypracovaným GP. Cena je stanovená ako trhová pre Obec Fačkov, vypracovaná znaleckým 
posudkom. Poslanci jednohlasne súhlasili. 

 
Návrh uznesenia OZ: 

I.  schvaľuje 
- odpredaj pozemkov Súkeníkovi a Hundákovi vo výške 10,52,- € za m² podľa návrhu 
 
Hlasovanie: 
ZA: 5555 PROTI: 0000 ZDRŽAL SA:  0000 
Lukáš Baroš 
Ján Bukovec 
Marek Macko 

Cyril Štefík 
Vlastimil Bielik 

  

       
Uznesenie BOLO schválené. 

 
V prípade žiadosti Jaroslava Macku a manželka Bernarda starosta navrhol, aby sa vyhlásilo 
ponukové konanie s prihliadnutím na osobitný zreteľ – vzhľadom na umiestnenie pozemku, 
môžu mať záujem o odkúpenie dotknutej parcele  iba Macko a Kašubová.  

 
Návrh uznesenia OZ: 

I.  schvaľuje 
- vyhlásenie ponukového konania Jaroslavovi Mackovi a manželke Bernarde a Alojzii 

Kašubovej o pozemok na hranici pozemkov užívaných obidvoma stranami.       
 
Hlasovanie: 
ZA: 5555 PROTI: 0000 ZDRŽAL SA:  0000 
Lukáš Baroš 
Ján Bukovec 
Marek Macko 

Cyril Štefík 
Vlastimil Bielik 

  

       
Uznesenie BOLO schválené. 
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16. Rôzne 
 

Starosta obce informoval poslancov, že ho oslovili z relácie Nebíčko v papuľke, kde ho 
poprosili, či by niekto v obci nebol ochotný uvariť niečo, čo je typické pre našu dedinu. Preto 
starosta poprosil poslancov, aby porozmýšľali o niekom, kto by bol ochotný niečo uvariť pred 
kamerami, a tak reprezentovať našu obec. 
 

17. Interpelácie 
 

Neboli vznesené žiadne interpelácie – otázky na starostu, HKO a prac. obce. 
 

18. Diskusia 
 

J. Bukovec - poprosil starostu, aby dal zaizolovať dvere v OZS, ďalej nech dá vyrezať liesky, 
ktoré sú pri vstupe na cintorín a opraví svetlo na cintoríne. Starosta reagoval nato tým, že 
jedno už vymenil, ale nesvietili všetky tri. Čakáme ako budeme s peniazmi na konci roka 
a podľa toho by sme dokúpili ostatné. 

 
19. Záver 

 
Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 22.40 hod. 
 
 
Zapisovateľka: Zuzana Michalcová v. r.              
 
Overovatelia zápisnice:            
                      
Meno: Vlastimil Bielik v. r. 
 
Meno: Marek Macko   v. r. 
 
 

   Ing. Miroslav Mikula v. r. 
                                                                                                                     starosta obce 
 
 


